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Franci Šranc

Ping pong na Murovi

Kot velika večina otrok smo se tudi mladi na Murovi dosti družili med sabo, saj takrat 
ni bilo televizije in druge elektronike. Poleg šole nam je takrat zapolnjevala prosti 
čas tudi igra in razni športi. Od športov smo najraje igrali ping pong. Na Murovi 
se je namizni tenis ali po domače ping pong igral že dolgo vrsto let. Igrali so ga po 
dvoriščih in skednjih. Najbližje so ga igrali 
pri Markešu, kjer so se ob igri z žogico 
družili domači fantje in okoliški prebivalci. 
Poleti pa smo stari in mladi igrali ping 
pong na urejenem prostoru nad požarnim 
bazenom. Napeljali smo tudi elektriko in 
tako se je igranje marsikdaj zavleko pozno 
v noč. To je motilo okoliške prebivalce. Ti 
so se vedno bolj pritoževali zaradi hrupa, 
ki je postajal proti večeru vse hujši. Pozimi 
smo na istem prostoru uredili drsališče. 
Polivali smo ga z vodo in ravnali z vročimi krpami, ki smo jih vlekli po ledu. Tako smo 
dobili dober led za drsanje in igranje hokeja. Pozimi smo se poleg drsanja na ledu 
tudi dosti sankali in smučali. Na robu gozda so nekateri uredili skakalnico. 
Nogomet smo igrali na oddaljenem travniku. Poleti 1964 smo otroci pod gozdom, 
imenovanim mali Cicel, s prostovoljnim delom uredili velik prostor za trening 
atletike in tam organizirali murovške igre, v okviru katerih smo tekmovali v skoku 

s palico, skoku v višino in skoku v daljino. 
To prireditev si je ogledalo mnogo 
Murovčanov. Mladi smo bili zelo veseli 
in ponosni, da je prireditev uspela. Prosti 
čas smo v vedno večji meri preživljali ob 
igranju namiznega tenisa. V želji, da ne bi 
motili sicer razumevajočih sosedov, smo 
pričeli razmišljati o primernejšem prostoru. 
Leta 1970 smo se odločili, da zgradimo 
objekt, kjer bomo lahko igrali namizni tenis 

Igranje hokeja na ledeni ploskvi, kjer so 
poleti igrali ping pong (Franci Šranc)

Murovške igre leta 1964 (Franci Šranc)
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vse leto in ne kot prej, ko smo ga lahko igrali v glavnem spomladi in poleti. Za teren 
smo izbrali prostor, kjer smo pred šestimi leti imeli tako imenovane murovške igre in 
je bil že izravnan. Potrebno ga je bilo le nekoliko razširiti in utrditi. Tu smo postavili 
objekt, ki smo ga poimenovali Mini hala. Pri izgradnji je sodelovalo veliko mladih in 
manj mladih Murovčanov. Vodja, pobudnik in takrat najboljši igralec pa je bil Franc 
Ravnikar – Frenk. Drugi Murovčani, ki niso sodelovali pri gradnji, pa so prispevali 
gradbeni material in finančna sredstva. 
Objekt smo gradili celo poletje in to kar 
sami s prostovoljnim delom. Mini halo 
smo slavnostno odprli 22. avgusta 1970 
in tako končno dočakali svoj prostor za 
igranje. Pozimi istega leta smo uredili 
še notranjost in nabavili plinsko peč, da 
smo lahko igrali tudi v mrazu. Priredili 
smo tudi silvestrovanje za vse krajane. 
Leta 1972 smo dogradili še garderobo in 
močnejšo streho. Ker je bilo za delovanje 
potrebnih mnogo sredstev, smo poleti 1973 – 1975 ob petkih in sobotah organizirali 
plese, tako imenovani disco. Tako smo dobili nekaj sredstev za delovanje namizno-
teniške sekcije Murova. 
Začeli smo redno trenirati in postajali smo vedno boljši v igri z belo žogico. Včlanili 
smo se v Namiznoteniški klub Jesenice in postali njihova sekcija Murova. Igrali smo v 
tretji republiški ligi, kasneje pa zaradi pomanjkanja denarja v gorenjski ligi in raznih 
turnirjih po Sloveniji. Ravnikar Franc, ki je bil glavni pobudnik in brez katerega se 
hala ne bi zgradila, je opravil trenerski tečaj. Začel je s treningi in ostale igralce zmeraj 
bolj navduševal za igro. Dosegel je, da se je število igralcev nenehno povečevalo. Naj 
naštejem nekaj rezultatov iz obdobja 1970 do 1981. Ekipa Murove je osvojila pokal 
Loke ob tisočletnici Škofje Loke leta 1973. Dve leti pozneje je bila prvak gorenjske lige, 
naslednje leto pa druga v ligi. V letih 1978 in 1979 je bila ekipa Murove zmagovalna 
ekipa na Miranovem memorialu v Podbrdu. Leta 1978 smo salonitno kritino 
zamenjali z aluminijasto, ki je veliko bolj trpežna. Preuredili smo tudi notranjost in 
zunanjost hale: pot, ograjo in stopnice. Ves material, ki smo ga porabili za izgradnjo 
in poznejšo obnovo Mini hale, smo naprosili pri prebivalcih Murove, ki so nam ga 
z veseljem podarili. Tudi podjetja z Jesenic so nam šla na roko in nam podarila kar 
nekaj materiala ali pa so nam ga prodali po znižani ceni. 

Mini hala po odprtju leta 1970 (Franci Šranc)
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V naslednjih letih, do leta 1981, pa so si 
mnogi igralci ustvarili družine in se odselili. 
Tako ni bilo več časa za igranje in so skoraj 
vsi prenehali igrati. Poleti 1981 sem kot bivši 
igralec Murove ob pomoči nekaterih soigralcev 
pričel trenirati mlajšo generacijo. Nismo hoteli 
opustiti vsega lepega, kar smo preživeli v Mini 
hali. Nadaljevali smo delo Franca Ravnikarja in 
ostalih Murovčanov. Preveč marljivosti, pridnosti 
in entuziazma velike večine Murovčanov je bilo 
vloženega, da bi mogli vse to kar opustiti. 

Sčasoma je čedalje več mladih z Murove in tudi s Plavža prihajalo na treninge, tako 
da je Mini hala, ki je bila namenjena pretežno rekreaciji, postala pretesna za vse 
dejavnosti sekcije Murova. V dvorano, kjer je bilo prostra za eno mizo, smo postavili 
dve. Za trening je že nekako šlo. Tretjo mizo smo namestili v garderobi, ki pa je zaradi 
velikega števila mladih igralcev postala premajhna za normalno igranje. Poleti smo 
nad Mini halo izravnali teren in tam igrali ping pong na prostem. Tako smo namizni 
tenis vadili na dveh in občasno kar na treh mizah, čeprav je bilo prostora le za eno. 
Z dobro voljo smo uspešno premagovali prostorsko stisko in z njo povezane težave. 
Kmalu so se pokazali lepi rezultati dela z mladimi. Naj naštejem nekaj rezultatov iz 
obdobja med leti 1981 do 1993. Leta 1985 je bila ekipa Murove druga na turnirju 
Kobariške republike v Kobaridu. Leta 1986 je bila Murova druga na pionirskem 
prvenstvu Gorenjske, mladinska ekipa pa tretja na prvenstvu gorenjske regije. 
Leta 1989 je bila ekipa mladincev zopet tretja. V gorenjski članski ligi pa je od leta 
1982 ekipa Murove vseskozi nastopala s pomlajeno zasedbo. Poleg mene je v ekipi 
igralo še nekaj mladih igralcev. Posamezno in v dvojicah so bili pionirji Murove med 
vodilnimi na Gorenjskem in zmagali na marsikaterem turnirju ali pa osvojili katero 
od prvih treh mest. Vsa ta namiznoteniška dejavnost je potekala do leta 1993. Takrat 
je žal zanimanje za to igro spet upadlo, saj mladi niso imeli več toliko časa in interesa 
za trening in tekmovanja. Od leta 1994 naprej se namizni tenis na Murovi igra zgolj 
rekreativno z izjemo leta 2010, ko je veteranska ekipa Murove ob 40. letnici odprtja 
hale spet nastopila v občinski ligi. Mlajši igralci, ki so pred leti igrali za ekipo Murove 
v Mini hali, pa so nastopili za ekipo Acronija. 
Obnovljena Mini hala je še vedno na razpolago vsem namiznega tenisa željnim 
navdušencem, vsako leto pa v njej organiziramo družabno novoletno srečanje za 
bivše igralce in druge krajane Murove.

Ekipa Murove na prvi uradni tekmi 
leta 1971 v Mini hali (Franci Šranc)




